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Commissie 5 
 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 5.  Deze vindt plaats op dinsdag 21 
augustus 2018 om 19:30 uur in zaal ’t Hert van het Stadskantoor. 
 
Agenda: 
- Goedkeuring verslag vorige vergadering 
- Basisschool:  

- Vaststelling en aanwending van de omkadering 
- Convenant vervangingen van korte afwezigheden  
- Vernieuwd schoolreglement 

- Academiereglementen van de SAMWD en SASK 
- Overeenkomst tussen Cultuurconnect en Stad Turnhout mbt project filmstreaming 
- Acties bestrijding Japans knoopkruid 
- Evaluatie bestrijding processierupsen 
- Lastvoorwaarden en gunningswijze voertuigen 2018 
- Kruispunt Steenweg op Antwerpen / Ring: plannen nav uitwerking streefbeeldstudie 
- Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer 
- Controles tonnagebeperking Schorvoort 
- In- en uitrit White Star 
- Noord-Brabantlaan 82: toestemming verkoop en wijziging bijzondere voorwaarden 



 
 

- Campus Blairon: aankoop arrestgebouw 
- Wijziging bezettingstoelating NMBS nabij de Hollandsestraat tbv de fietsbrug 
- Vraag van raadslid Paul Meeus: 

Toegankelijkheid en preventieve veiligheidsmaatregelen daartoe in de academies op Turnova.  
- Wat is voorzien?  
- Zijn er reeds problemen gerezen? 
- Is er bijsturing nodig? 

- Vraag van raadslid Paul Moelans: 
Laguitstraat - mogelijke verbeteringen van weg en fietspad: 
- Kunnen de putten in het wegdek alsnog een voorlopige oplossing krijgen? 
- Is het mogelijk om het fietspad al dringend te verbeteren? 
- Zo ja binnen welke planning zou dit alles mogelijk zijn? 
- En wanneer mogen de bewoners een meer definitievere oplossing verwachten ? 

- Punten agenda gemeenteraad 
- Uit het college 
- Varia 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Wannes Starckx 
Commissievoorzitter 
 
 
 
 


